

《端午节英语作文两篇（带中文翻译）》

又是一年端午节!粽子飘香满街巷，龙舟竞渡水波扬。家家户户挂艾蒿，祈愿平安福满堂。欢声笑语传千里，共度佳节乐未央。这里给大家整理了三篇端午节英语作文，供大家学习。

端午节英语作文1

The Dragon Boat Festival, also known as Duanwu Festival, is one of the most important traditional Chinese holidays. Celebrated on the fifth day of the fifth lunar month, it honors the memory of Qu Yuan, a famous poet and statesman who drowned himself in the Miluo River over 2,000 years ago.

During the festival, people eat sticky rice dumplings wrapped in bamboo leaves, which symbolize the rice balls thrown into the river to keep the fish from eating Qu Yuan's body. Dragon boat races are also held, where teams of paddlers race against each other in elaborately decorated boats.

The Dragon Boat Festival is not only a time for enjoying delicious food and thrilling races, but also a moment to cherish family bonds and pass down cultural traditions. It is a celebration of unity, reminding people of the importance of working together and valuing their cultural heritage.

端午节，又称龙舟节，是中国最重要的传统节日之一。它在农历五月初五庆祝，以纪念两千多年前投汨罗江而死的著名诗人和政治家屈原。

在节日期间，人们吃用竹叶包裹的糯米粽子，这象征着人们把粽子扔进河里，以保护鱼虾不去吃屈原的身体。还会举行精彩的龙舟比赛，队员们齐心协力，划着精心装饰的船只竞速。

端午节不仅是享受美食和刺激比赛的时光，也是珍惜家庭关系和传承文化传统的重要时刻。它是一场团结的庆典，提醒人们共同努力和珍视自己的文化遗产的重要性。

端午节英语作文2

The Dragon Boat Festival, known as Duanwu in China, is an ancient celebration that holds deep cultural significance. Held on the fifth day of the fifth lunar month, it commemorates the life and sacrifice of the esteemed poet Qu Yuan.

One of the festival's key traditions is the eating of zongzi, sticky rice dumplings wrapped in bamboo leaves. These dumplings symbolize the rice balls thrown into the river to keep

fish away from Qu Yuan's body. The practice reflects the people's respect and memory of the great poet.

Dragon boat races are another central event of the festival. The vibrant and colorful boats, propelled by synchronized paddling, symbolize the search for Qu Yuan's soul. This activity not only celebrates his legacy but also promotes teamwork, unity, and courage.

端午节是一个具有深厚文化意义的古老庆典。它在农历五月初五举行，纪念尊敬的诗人屈原的一生和牺牲。

节日的一个关键传统是吃粽子，用竹叶包裹的糯米粽子。这些粽子象征着人们把粽子扔进河里，以保护鱼虾不去吃屈原的身体。这一习俗反映了人们对伟大诗人的尊重和记忆。

另一个中心活动是划龙舟比赛。这些充满活力的彩色船只，由同步划桨推动，象征着寻找屈原的灵魂。这项活动不仅庆祝他的遗产，也促进团队合作、团结和勇气。

